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PROTOKÓŁ Nr XXV/ 08 

z XXV Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 
odbytej w dniu 29 grudnia 2008 roku 

w budynku Starostwa Powiatowego w Krośnie, ul. Bieszczadzka 1 
rozpoczętej o godz. 10°0 a zakończonej o godz. 12.00. 

Sesję otworzył i obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego 
Kazimierz Krężałek. 
Sesję protokołowała Sylwia Gardziel. 
W Sesji uczestniczyło 21 radnych wg załączonej listy obecności /zał. Nr 1/. 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1. Jan Juszczak - Starosta Krośnieński 
2. Andrzej Guzik - Wicestarosta Krośnieński 
3. Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu 
4. Zdzisława Żywiec - Sekretarz Powiatu 
5. Krystyna Kasza- Skarbnik Powiatu 
6. Tadeusz Majchrowicz- Radny Województwa Podkarpackiego 
7. Stanisław Kozielec - Przewodniczący Powiatowej Rady Podkarpackiej Izby Rolniczej 

w Krośnie. 
8. Marek Pepera - Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Krośnie. 
9. Naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego w Krośnie. 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał zaproszonych gości. na podstawie listy obecności -
stwierdził prawomocność obrad oraz zapytał o uwagi do protokołu z XXIV Sesji Rady 
Powiatu. 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli protokół jednomyślnie. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił porządek sesji oraz zapytał o uwagi 
do zaproponowanego porządku posiedzenia. 

Starosta wystąpił z wnioskiem o uzupełnienie punktu 8 porządku obrad, o podpunkt e) 
dotyczący podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Krosno. 

Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie zmianę porządku obrad. 

Porządek obrad ze zmianami został przyjęty jednomyślnie. 

W punkcie 5 porządku obrad - interpelacje i zapytania - nie zabrano głosu. 

Realizując punkt 6 a) porządku obrad - wręczenie nagrody Starosty Krośnieńskiego za 
wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie międzynarodowym i krajowym. 
Pani Grażyna Ostrowska przedstawiła sylwetkę osoby nagrodzonej. Poinformowała, iż 

w tym roku został nagrodzony Pan Piotr Bril. który od 13 lat jest nauczycielem wychowania 
fizycznego w Zespole Szkół w Jedliczu oraz Prezesem Międzyszkolnego Uczniowskiego 
Klubu Sportowego „Podkarpacie" Jedlicze. Działacz i trener, Pan Piotr Bril podejmuje 
różnego rodzaju innowacyjne programy m.in. opracował Program Rozwoju Narciarstwa 
Biegowego 
w ramach Podkarpackiej Ligii Narciarskiej oraz stronę internetową, na której zamieszcza 
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informacje dot. organizowanych zawodów sportmvych. Jest organizatorem wojewódzkich 
zawodów w narciarstwie biegowym oraz ogólnopolskich zawodów w Ringo. W okresie 
letnim organizuje obozy sportowe dla uczniów z Klubu „Podkarpacie" Jedlicze oraz 
uczniów z Zespołu Szkół w Jedliczu. Pani Grażyna Ostrowska nadmieniła także, iż Pan 
Piotr Bril jest członkiem Komisji Biegów w Polskim Związku Narciarskim, członkiem 
Zarządu Podkarpackiego Okręgowego Związku Narciarskiego oraz Polskiego Towarzystwa 
Ringo. Dobra współpraca z w/w organizacjami umożliwia pozyskanie sprzętu sportowego 
dla szkoły oraz klubu sportowego. W powiatowej klasyfikacji szkół, uczniowie z Zespołu 
Szkół w Jedliczu oraz Klubu Sportowego .. Podkarpacie"' Jedlicze, z którymi pracuje 
Pan Piotr Bril zajęli I miejsce. 

Następnie Starosta pogratulował Panu Piotrowi Bril osiągnięć oraz wręczył nagrodę. 

Przewodniczący Rady Powiatu również złożył gratulacje i życzenia wszelkiej pomyślności 
oraz kolejnych sukcesów w życiu osobistym oraz pracy zawodowej. 

Pan Piotr Bril podziękował za wyróżnienie oraz przedstawił informację dotyczącą 
organizowanych zawodów sportowych. Dodał. iż sport narciarski bardzo dobrze rozwija się 
w powiecie krośnieńskim. Nadmienił, iż jeden z uczniów Zespołu Szkół w Jedliczu 
rozpoczął naukę w szkole w Zakopanem, natomiast drugi w Szczyrku. Nadmienił, że dużym 
sukcesem jest to, iż uczniowie wygrywają zawody sportowe w narciarstwie biegowym 
z uczniami z Ustrzyk. Podziękował za pomoc w orgamzacJI zawodów sportowych oraz 
złożył życzenia noworoczne. 

Przewodniczący Rady Powiatu zawnioskował o wykreślenie z punktu 1 O porządku obrad -
dotyczącego rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Krośnieńskiego oraz przesunięcie 
do punktu 8 f) porządku obrad - w brzmienie .. podjęcie uchwały w sprawie skargi na 
działalność Starosty Krośnieńskiego". 

Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad, który 
został przyjęty jednogłośnie. 

W punkcie 7 porządku obrad - informację z działalności Zarządu oraz realizacji uchwał 
Rady Powiatu i uchwał Zarządu Powiatu - przedstawił Starosta /zał. Nr 2/. 
Nawiązał do wypowiedzi Pana Piotra Bril w kwestii stypendiów dla najzdolniejszych 
uczniów oraz poinformował, iż Powiat niestety nie może podjąć się takiego zadania. 

Następnie Pan Piotr Bril poinformował, iż w Gminie Jedlicze problem ten został rozwiązany 
w ten sposób, iż zawodnicy otrzymują od Burmistrza nagrody finansowe. 

W następnym punkcie 8 a) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 
powiatu krośnieńskiego na 2008 r. - projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu. 
Poinformowała, iż zwiększeniu ulegają dochody w planie finansowym Powiatowego 
Inspektoratu Nadzoru Budowlanego o kwotę 1 530 zł oraz, że zwiększone zostaną wydatki 
również o kwotę 1 530 zł. Zmieniony zostaje także plan przychodów i wydatków 
gospodarstw pomocniczych na 2008 rok w związku z tym. iż Zespół Szkół w Jedliczu 
wypracował dochody na kwotę 29 tys. zł z tytułu sprzedaży wyrobów i usług związanych 
z procesem kształcenia oraz w Domu Wczasów Dziecięcych w Rymanowie o kwotę 
16 tys. 735 zł z tytułu odpłatności za udział dzieci w turnusach rehabilitacyjnych. 
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Nadmieniła, iż owe zmiany zostały zawarte w załączniku do uchwały oraz, że nie powodują 
zmiany w deficycie. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni nie wnieśli uwag i jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXV /199/08 
w sprawie zmian w budżecie powiatu krośnieńskiego na 2008 rok /zał. Nr 3/. 

Realizując punkt 8 b) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy 
Rady Powiatu Krośnieńskiego na 2009 r. - projekt uchwały przedstawił Przewodniczący 
Rady Powiatu. Poinformował, iż plan pracy Rady Powiatu był konsultowany 
z przewodniczącymi poszczególnych komisji oraz, że zgłoszone uwagi zostały naniesione do 
w/w planu. 

Pan Edward Bargiel zawnioskował aby sesja XXVII planowana w Gminie Krościenko 
Wyżne odbyła się w miesiącu marcu oraz przedstawił propozycje do planu porządku w/w 
sesji /zał. Nr 41. 

Następnie Pani Dorota Tomasiewicz zwróciła uwagę, iż porządek obrad (wspomnianej przez 
Radnego Edwarda Bargla) sesji został przygotowany obszernie, dlatego też zaproponowała 
przesunięcie punktu dotyczącego sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Krośnie za 2008 rok oraz przedstawienie zakresu działań na 2009 rok -
na miesiąc kwiecień. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o names1enie zmian w załączniku do projektu 
uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu Krośnieńskiego dotyczących przesunięcia 
punktu poświęconego sprawozdaniu Powiatowego Centrum Rodzinie w Krośnie na sesję 
zaplanowaną w miesiącu kwietniu. 

Pan Edward Bargiel zaproponował również aby materiały, które zostały obszernie 
opracowane były przekazywane Radnym w formie elektronicznej. 

Radni jednogłośnie przyjęli w/w zmiany w planie pracy oraz głosowali za podjęciem uchwały 
Nr XXV/200/08 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Krośnieńskiego na 2009 
rok /zał. Nr 5/. 

Przystępując do realizacji kolejnego punktu 8 c) - porządku obrad - podjęcie uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie określenia rodzajów zadań i wysokości środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację 
rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnienia osób niepełnosprawnych w powiecie 
krośnieńskim w 2008 roku projekt uchwały przedstawił Wicestarosta. 
Poinformował, iż wprowadzone zmiany w projekcie uchwały dotyczą§ 1 ust. 2 i proponuje . . . 
się przyjęcie: 

- pkt 1 w brzmieniu „dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów 
w turnusach rehabilitacyjnych" - kwota 242 tys. 21 7 zł, 

- pkt 2 w brzmieniu „dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji i turystyki osób 
niepełnosprawnych - kwota 62 tys. 509 zł, 

- pkt 3 w brzmieniu „dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty 
ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane osobom niepełnosprawnym na podstawie 
odrębnych przepisów" - kwota 304 tys. 162 zł, 
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- pkt 4 w brzmieniu „dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych, 
w komunikowaniu się i technicznych w związku z indywidualnymi potrzebami osób 
niepełnosprawnych - kwota 419 tys. 400 zł. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Radni nie wnieśli uwag i jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXV/201/08 
zmieniającej uchwałę w sprawie określenia rodzajów zadań i wysokości środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację 
rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnienia osób niepełnosprawnych w powiecie 
krośnieńskim w 2008 roku" /zał. Nr 6/. 

Realizując punkt 8 d) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
powiatu krośnieńskiego na 2009 rok - projekt uchwały przedstawił Starosta /zał. Nr 7/. 
Nadmienił, iż projekt uchwały budżetowej był przedmiotem obrad poszczególnych komisji, 
które nie zgłosiły uwag do w/w projektu uchwały. Wyraził życzenie, iż rok 2009 nie będzie 
gorszy jeśli chodzi o pozyskiwania środków finansowych na realizację zadań w Powiecie. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o opinie komisji: 
- Budżetu i Finansów. 
- Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki, 
- Zdrowia i Rodziny, 
- Promocji i Rozwoju Powiatu, 
- Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej, 
- Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

Przewodniczący w/w komisji przedstawili pozytywne opinie w kwestii dotyczącej projektu 
uchwały budżetowej na 2009 rok. 

Pan Józef Turek zapytał czy zaplanowana kwota na realizację zadań związanych 
z osuwiskiem w Lubatowej jest wystarczająca. 

Starosta na pytanie Radnego Turka odpowiedział twierdząco. Nadmienił. iż zadanie to jest 
realizowane w 2 - eh etapach. Większość prac zostało założonych do wykonana w pierwszym 
etapie natomiast drugi etap - to prace wykończeniowe - oraz, że zadanie to jest największym 
z dotychczas prowadzonych przez Powiat. Wspomniał również o pewnych utrudnieniach, 
które mają miejsce przy realizacji 1 etapu. Nadmienił. iż rozumie zniecierpliwienie 
mieszkańców Lubatowej przedłużeniem czasu realizacji inwestycji i związanymi z tym 
utrudnieniami. 

Radni nie wnieśli uwag i jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXV/202/08 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Krośnieńskiego na rok 2009 /zał. Nr 8/. 

W kolejnym punkcie 8 e) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie skargi Pana Jana 
Gąsiora na działalność Starosty Krośnieńskiego. Głos zabrał Pan Stanisław Józefczyk -
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki informując, iż na poprzedniej 
sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego (odbytej w dniu 11 grudnia 2008 roku) przedmiotowa 
skarga została przekazana do przeanalizowania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. 
Dodał również, iż na posiedzenie komisji (w dniu 22 grudnia 2008 roku), przybył Pan Jan 
Gąsior (były Prezes klubu), Pan Wiesław Ginalski (obecny Prezes klubu) oraz Pan Kazimierz 
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Krężałek - Przewodniczący Rady Powiatu. Komisja przeanalizowana dokumenty /zał. Nr 9/, 
wysłuchała strony oraz wydała opinię w sprawie - uznając skargę Pana Jana Gąsiora za 
bezzasadną. Następnie przedstawił uzasadnienie w przedmiotowej sprawie - załącznik do 
projektu uchwał. 

Radni nie wnieśli uwag i jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXV/204/08 
w sprawie skargi na działalność Starosty Krośnieńskiego /zał. Nr 10/. 

W punkcie 8 f) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
dla Gminy Krosno - projekt uchwały przedstawiła Skarbnik. Poinformowała, iż uchwała ta 
została już wcześniej podjęta, jednakże wystąpiła konieczność przyjęcia kolejnej odrębnej 
uchwały w przedmiotowej sprawie oraz, że dotyczy ona pomocy dla Gminy Krosno, która 
będzie udzielona w 2009 roku w kwocie 1 O tys. zł z przeznaczeniem na dofinansowanie 
działalności Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Stopniu Niepełnosprawności w Krośnie. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni nie wnieśli uwag i jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XXV/203/08 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Krosno /zał. Nr 11/. 

Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad - odpowiedzi interpelacje i zapytania -
w punkcie tym głos zabrał Pan Tadeusz Majchrowicz - Radny Województwa 
Podkarpackiego. Pogratulował przyjęcia budżetu na 2009 rok oraz poinformował o otwartym 
boisku sportowym „Orlik" w Korczynie. o Programie Operacyjnym Województwa 
Podkarpackiego, o stanie realizacji przygotowań do budowy drogi ekspresowej S - 19 
i zgłoszonym w tej sprawie wniosku (dot. budowy drogi 2 jezdniowej). Poruszył także 
kwestię krośnieńskiego lotniska i odpowiedzi w tej sprawie Polskiej Agencji Informacji 
i Inwestycji Zagranicznych (działanie wyżej wspomnianej agencji nie wpływa na 
ograniczenie płyty lotniska). Poinformował również o zadaniach jak zostaną zrealizowane 
w Powiecie w ramach Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego (Gmina Dukla 
- dofinansowanie w kwocie ok. 6,5 mln zł. Gmina Korczyna - dofinansowania w kwocie 
1 mln 143 ty. zł, Gmina Jedlicze - dofinansowanie w kwocie 1 mln 464 tys. zł oraz Gmina 
Rymanów - dofinansowanie w kwocie 1 mln 757 tys.). Poinformował o zakończonej 
oceniemerytorycznej wniosków - Osi 2 - ,,drogi powiatowe i gminne" oraz pogratulował 
Staroście złożonego wniosku dotyczącego poprawy jakości głównych szlaków 
komunikacyjnych (ok. 4 mln dofinansowania). 
Na zakończenie wypowiedzi złożył życzenia noworoczne. 

Pan Jan Białas podziękował Radnemu Województwa Podkarpackiego za prace, które zostały 
wykonane w Gminie Korczyna oraz poprosił o przychylność w sprawie związanej 

z zabezpieczeniem rowu przy ul. Biskupa Pelczara. 

Pan Adolf Kasprzyk zwrócił uwagę, iż w kwestii dotyczącej przystąpienia do Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych z nikim nie rozmawiał oraz nikogo nie przekonywał. 

Z kolej Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, iż uczestniczył w sesji w Gminie 
Chorkówka, na której zgłoszono potrzebę prowadzenia prac przy moście w Bóbrce oraz 
łamiącym się mostku w Kobylanach. 

W kolejnym punkcie 1 O porządku obrad - wolne wnioski i zapytania - nie zabrano głosu. 
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Przewodniczący Rady Powiatu złożył życzenia na Nowy 2009 Rok. 

Starosta podziękował za współpracę w mijającym 2008 roku a także złożył noworoczne 
życzenia. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 12.00. zamknął obrady XXV Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego. 

Proto ~f '!:t_a: 
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